

قرارات الجمعية العامة غير العادية

- 1 - **عدم الموافقة** على تعديل بعض المواد من النظام الأساسي للشركة وذلك لعدم الحصول عن نسبة الموافقة المطلوبة وفق المادة (177) من قانون الشركات التجارية.
- 2 - النظر في طلب مجلس الإدارة بتمديد المهلة الممنوحة له لاستكمال إجراءات إعادة هيكلة رأس مال الشركة، واتخاذ القرار المناسب، وذلك وفق المذكرة التوضيحية المرفقة. وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار **موافق**

قرارات الجمعية العامة العادية السنوية

- 1 - انتخاب عضو مجلس إدارة لملء المقعد الشاغر، من المساهمين او من غير المساهمين، فعلى من يرغب في الترشح لعضوية مجلس الإدارة تعبئة استمارة الترشيح المعدة لذلك وتسليمها للشركة قبل موعد انعقاد الجمعية العامة ب (5) أيام على الأقل وذلك في موعد أقصاه نهاية عمل يوم 25 أغسطس 2026، ولن تقبل أية استمارة تقدم بعد ذلك. وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار **موافق**

أعضاء مجلس الإدارة الفائزين بالترشح:

1. عبدالرحمن فهد محمد الزريقى بنسبة 100.000%

أمين السر:

ليوثةا محمد سليمان الاسماعيليه



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C) **mcd**
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م)

Extra Ordinary Agendas Resulotion

1 - **Disapprove** of the proposed amendment to certain articles of the Company's Articles of Association, as per Annex No. (1) due to not obtaining the required approval percentage according to Article (177) of the Commercial Companies Law.

2 - To consider the request of the Board of Directors for an extension of the period granted to complete the capital restructuring process of the Company and to adopt the appropriate resolution thereon, in accordance with the accompanying explanatory memorandum. and most of the votes go for **Approve**

Ordinary Agendas Resulotion

1 - To elect a member of the Board of Directors to fill the vacant seat, from among shareholders or non-shareholders. Candidates wishing to run for Board membership must complete the nomination form and submit it to the Company at least five (5) days before the General Assembly, no later than the end of business on 25 August 2026 corresponding to fifth (5th) business day before the General Assembly. No nomination forms submitted after this deadline will be accepted. and most of the votes go for **Approve**

Nomineees Winning:

1. عبدالرحمن فهد محمد الزريقى with Percentage 100.000 %

Meeting Secretary:

ليوثةا محمد سليمان الاسماعليه

Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) 

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence

